

NordArt 2016

www.nordart.de



Александр Ануфриев

Geboren 1988 in Uchta, Republik Komi, Russland. Der Künstler lebt und arbeitet in Moskau. Vor seiner Tätigkeit als Fotograf arbeitete Anufriev in internationalen Werbeagenturen. Seit 2014 studiert er an der Rodtschenko Kunstschule im dreijährigen Igor Moukhin Dokumentarfilm-Programm. Von 2013–2014 studierte er an der Moskauer Akademie der Fotografie mit dem Schwerpunkt professionelle Fotografie. Meist arbeitet der Künstler als Dokumentar- und Sozialfotograf. Auszeichnungen: 2015 The Student World Biennial (2. Platz), Best of Russia (Finalist), PhotoVisa (Finalist), Silber-Kamera (Auszeichnung); 2014 Eastreet2, Osteuropa (Finalist); 2013 Best of Russia (Preisträger).

Alexander Anufriev

Russland/Russia

Born in 1988 in Ukhta, Komi Republic, Russia. Anufriev lives and works in Moscow. Before working as a photographer Anufriev worked in international advertising agencies. Since 2014, he studies at the Rodchenko Art School at Igor Moukhin's 3-year documentary program. From 2013–2014 he studied at the Moscow Academy of Photography, Professional Photography. Mostly the artist works with documentary and social photography. Awards: 2015 The Student World Biennial (2nd place), Best of Russia (finalist), PhotoVisa (finalist), Silver Camera (awarded); 2014 Eastreet2, Eastern Europe (finalist); 2013 Best of Russia (prize winner). www.aanufriev.com



Tatiana • Alexey, 2015, Fotografie, 200 x 133 cm
Tatiana • Alexey, 2015, photography, 200 x 133 cm